

## **FORM 22B**

(PRACTICE DIRECTIVE #22)

### ***TRANSLATION SERVICES ENDORSEMENT***

#### **THIS PACKAGE CONTAINS IMPORTANT LEGAL DOCUMENTS.**

An application is being made in Court that may affect your legal rights and interests.

An order has been made in Court that affects you and your legal rights and interests.

**IF YOU NEED HELP** in translating these documents from English to French, Inuktitut, or Inuinnaqtun, please call the Nunavut Court of Justice at 1(866)286-0546 Monday through Friday between 9:00am and 4:30pm Eastern Standard Time.

An interpreter will be made available to assist you.

#### **CETTE TROUSSE CONTIENT DES DOCUMENTS JURIDIQUES IMPORTANTS.**

Une demande qui pourrait affecter vos droits légaux et vos intérêts a été introduite à la Cour.

Un ordonnance qui vous concerne et qui affecte vos droits légaux et vos intérêts a été délivrée par la Cour.

**SI VOUS AVEZ BESOIN D'AIDE** pour traduire ces documents du français vers l'anglais, l'inuktitut, ou l'inuinnaqtun, veuillez appeler la Cour de Justice du Nunavut au 1-866-286-0546 du lundi au vendredi, de 9.00 à 16.30 (heure normale de l'est).

Un interprète sera disponible pour vous aider.